
 

 

  
 
 
Mötesanteckningar  

Tillgänglighetsrådet 
 

Mötesdatum 
2022-12-06 

Plats och tid  Sessionssalen, plan 2, kommunhuset, tisdag 2022-12-06 

  klockan 10:00-12:00  

 
Deltagare  Per-Inge Pettersson, ordförande* 
  Ulla-Britt Hofvergård, Hjärt- och Lungföreningen 
  Bert Ingström, HRF 
  Elsy Larsson, Tillgänglighet.nu 
 
Övriga deltagare  Ulrika Larsson, enhetschef inom äldreomsorgen 

Susanne Nilsson, sekreterare 
  
 

*Deltog via Teams 
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2. Föregående mötesanteckningar 

 
3. Policy för ökad tillgänglighet i Hultsfreds kommun 

 
4. Redovisning av synpunkter 

 
5. Rapporter från föreningarna 

 
6. Besök av enhetschefen inom äldreomsorgen Ulrika Larsson 

 
7. Övriga ärenden 

 
8. Avslutning 
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1. Ordförande öppnar mötet 
Ordföranden hälsar välkommen via länk på Teams 
 
 

2. Föregående mötesanteckningar 
Mötesanteckningarna från föregående möte godkändes av rådet. 
 
 

3. Policy för ökad tillgänglighet i Hultsfreds kommun 
Efter diskussion valde rådet att ansluta till socialnämndens ytt-
rande med ny vision och mål och där målet blir mätbart. Rådet 
anser att begreppet” funktionsnedsättning” ska användas i revi-
derad policy. 
 
 

4. Redovisning av synpunkter 
De senaste synpunkterna presenterades, Ramp vid sjön Hu-
lingen som lämnades till fritids- och kulturchefen Tommy 
Svensson Pöder. Avstängd infart och avstängda vägar lämnades 
över till Projektchef Gata/park Jens Karlsson. 
 
 

5. Rapporter från föreningarna. 
Rapport från Hultsfred-Vimmerby Hörselskadades förening, 
framtiden är oviss. 
 
Enkla hjälpmedel har flyttat till ny lokal som är Träffpunkt Stat-
ion. Man har ambition till att anordna rullator caféer en gång/år 
och att man vid den tidpunkten kan få sin rullator servad. 
 
Hjärt- och lungföreningen har haft en bra höst. Man anordna 
inte gymnastiken längre i Silverdalen som man har gjort i ett 
flertal år. Det har man överlåtit till Silverdalen Lönneberga 
PRO. 
 
 

6. Besök av enhetschefen inom äldreomsorgen Ulrika Larsson 
Professionen arbetar med hjälpmedel, bostadsanpassning, har 
möte med Rehabiliteringen så att den enskilde som vill ska 
kunna bo hemma och man gör enkla förbättringar. Enheten finns 
på Knektagården och i den ingår bemanning, hemtjänst, Rehab 
fysioterapeut som arbetar med enkel träning både hemma och på 
korttidsboende och arbetsterapeut som arbetar med att prova ut 
enkla hjälpmedel för att klara sin vardag. Man gör akuta insatser 
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för förebyggande vardagsaktivitet som till exempel man erbju-
der trygghetslarm vid första besöket bland annat. 
 
 

7. Övriga Ärenden 
Mikael Pettersson har återkopplat och gett svar på de senaste 
hörselslingorna. Det finns bland annat tre slingor i  
Valhall; Balder, Tor, Ymer och i biosalongen. 
Biblioteket; Bland annat vid kassan och i Black boxen. 
Albäcksskolan; några klassrum. 
Målilla skola; klassrum och matsal. 
Även på RockCity och restaurangen där. 
 
Ordförande berättade lite om Hälsodagen den 10 november som 
tillgänglighetsrådet var medarrangörer i. Representanterna i rå-
det ställde upp med kortvarsel. Det tackade ordförande för. Ett 
väldigt bra arrangemang med olika föreningar. Det var bra före-
läsare, man visade upp bra hjälpmedel med mera. Och Hjärt- 
och lungföreningen som också fanns representerade fick nya 
medlemmar. 
Det diskuterades fram att rådet skulle kunna vara behjälplig till 
nästa år. Och samtidigt har det som ett öppet möte där man träf-
far andra föreningar. 
 
 

8. Avslutning 
Ordförande tackar för året som gått och önskar alla God Jul och 
Ett Gott Nytt År. 
Sekreteraren ordnar med blommor eller dylikt till en represen-
tant som har slutat i rådet. 
 
 
Möte nästa år preliminärt februari. 
 

   
 
   Vid pennan 

   Susanne 


